

國立中山大學海洋科學與科技全英語博士學位學程

International Graduate Program of Marine Science and Technology

National Sun Yat-sen University

博士生資格考核申請表 (論文研究計畫口試)

Application form for Ph.D. Candidate Qualification (Oral Examination of Research Proposal)

Date :

學號 Student ID			姓名 Name		
口試時間 Time of Oral Exam			口試地點 Location of Oral Exam	(由承辦人填寫)(For Official Use Only)	
論文題目 Thesis Title					
論文口試 委員 Thesis Oral Exam Committee	姓名(Name)	服務單位與職稱 (Title)	最高學經歷 (Highest Educational Background)	聯絡地址 Address/E-mail	聯絡電話 (Phone Number)
	(召集人)				

※上層請繕打↑(Please use a computer to fill the above form)

備註：第三學年結束前，必須以口試方式審查研究生論文計畫書 並考核相關學識，通過後至少六個月後方可申請參加學位考試。第一次審查未通過者，應於次學期或次學年內申請第二次審查，兩次未通過或未完成第一次審查者，應令其退學。

Note: An oral examination must be undertaken before the end of the 3th academic year to review the research student's thesis proposal and test his/her related academic knowledge. The student must wait at least 6 months after passing the oral exam to apply for degree examination. Those who failed to pass the first review should apply for a second review in the following semester or academic year. Those who fail to pass both times or did not complete the first review should be directed to withdraw from the program.

申請人簽章 (Signature of Applicant)	指導教授簽章 (Signature of Advisor)
年(yr)/ 月(mo)/ 日(dy)	年(yr)/ 月(mo)/ 日(dy)

*備註：本表填妥後交回學程辦公室(海科院:海 MA2016-3)。

*Note: Please submit the form to IGP-MST office (MA2016-3)。